

No. 2

Munich, September 24, 2015
Press release

Angela Marten takes over as Exhibition Director of electronica

Kathrin Hagel
PR Manager
Tel. +49 89 949-21474
kathrin.hagel@messe-muenchen.de

Angela Marten has been the new Exhibition Director of electronica, the International Trade Fair for Electronic Components, Systems and Applications, since September 7, 2015. She succeeds Anke Odouli, who is on parental leave. As Exhibition Group Director, Nicole Schmitt is still responsible for Messe München's global network of electronics fairs.

electronica gains an experienced trade-fair specialist in Ms. Marten: She began her career at Deutsche Messe AG in Hanover in 1993. In 2001, she moved to Leipziger Messe, where she successfully managed the GC-Games Convention—now gamescom—in the position of Exhibition Director. She was in charge of developing the fair's concept and for its further strategic development. After moving to Messe Frankfurt, for which she supervised the Intersec trade fair and conference in Dubai, other positions in the trade-fair and events sector followed. Marten most recently worked as Exhibition Director for two public exhibitions at Messe Hamburg.

Angela Marten reports to Nicole Schmitt, who has been in charge of the strategic orientation of the trade fairs [electronica](#) and [productronica](#) in Munich as well as their foreign spin-off shows in India and China since September 2011.

Photographic material for Angela Marten is available on the [press page](#) and in the [media database](#).

Über die electronica

Die electronica ist die Weltleitmesse für Komponenten, Systeme und Anwendungen der Elektronik. Die Messe ist der wichtigste internationale Branchentreffpunkt der Elektronikindustrie und bietet zudem ein Rahmenprogramm mit Foren und Konferenzen wie der electronica Automotive Conference, der embedded platforms conference, der IT2Industry und dem Wireless Congress. An der electronica 2014 nahmen 73.189

Messe München GmbH
Messegelände
81823 München
Deutschland
www.messe-muenchen.de



Seite 2

Besucher und 2.725 Aussteller teil. Die electronica findet seit 1964 alle zwei Jahre in München statt. Die nächste Veranstaltung ist vom 8. bis 11. November 2016.
www.electronica.de

electronica weltweit

Neben der electronica organisiert die Messe München International die electronica China und electronica India. Zu diesem Netzwerk an Elektronikmessen zählen zudem die productronica in München, die productronica China, die productronica India sowie die eAsia.

Messe München

Die Messe München ist mit rund 40 Fachmessen für Investitionsgüter, Konsumgüter und Neue Technologien allein am Standort München einer der weltweit führenden Messeveranstalter. 14 dieser Veranstaltungen sind in ihrer Branche international die Nummer 1. Mehr als 30.000 Aussteller und rund zwei Millionen Besucher nehmen jährlich an den Veranstaltungen auf dem Messegelände, im ICM – Internationales Congress Center München und im MOC Veranstaltungszentrum München teil. Darüber hinaus veranstaltet das Unternehmen Fachmessen in China, Indien, der Türkei und in Südafrika. Mit Beteiligungsgesellschaften in Europa, Asien und in Afrika und mit über 60 Auslandsvertretungen, die mehr als 100 Länder betreuen, ist die Messe München weltweit präsent.